

Mujeres STEAM en Álava

STEAM emakumeak Araban



**Maite Iris
García**

Vitoria-Gasteiz (1988)

*Foto de Alea

“La arqueología biomolecular nos permite dar voz a las personas que en el pasado no la tuvieron”

“Arkeologia biomolekularak aukera ematen digu iraganean ahotsik izan ez zuten pertsonei ahotsa ematen”

Arqueóloga biomolecular especializada en el estudio de las poblaciones medievales. Me he formado en el País Vasco, Italia y Reino Unido y trabajo y colaboro con varias universidades europeas. Mi investigación consiste en entender quiénes eran las personas que desenterramos en las excavaciones arqueológicas. Mediante análisis isotópicos estudio la alimentación y las migraciones en el pasado, haciendo énfasis en las mujeres, las niñas y las personas que no dejaron rastro en los documentos escritos.

Erdi Aroko populazioen azterketan espezializatutako arkeólogo biomolekularra naiz. Euskal Herrian, Italian eta Erresuma Batuan ikasi dut, eta Europako hainbat unibertsitaterekin lan egin eta elkarlanean aritzen naiz. Nire ikerketa indusketa arkeologikoetan lurpetik ateratako pertsonak nortzuk ziren ulertzea. Analisi isotopiko bidez, iraganeko elikadura eta migrazioak aztertzen ditut, eta idatzizko dokumentuetan arrastorik utzi ez zuten emakumeak, neskak eta bazterturako pertsonak bereziki.

